

## **Global Industrial Services, Inc. – NEU bei Valora gelistet**

Die bisher im Freiverkehr gelisteten Aktien der Global Industrial Services Inc., WKN 779 726, werden bei der VALORA EFFEKTEN HANDEL AG gelistet. Der Aktienhandel startet voraussichtlich Ende Januar / Anfang Februar 2006. Bitte beachten Sie unsere Veröffentlichungen.

### **Neustrukturierung, neues Management, Übernahme der RimTech Systems Ltd.**

**(Deutsche Übersetzung der englischen Pressemitteilung – ohne Gewähr, Die Homepage wird aktuell überarbeitet und wird rechtzeitig zum Aktienhandel online gehen)**

Das Unternehmen ist nun unter neuer Leitung und hat den Geschäftsfokus weg von der sehr risikoreichen Mineralexploration gelenkt. Aus den in der Vergangenheit abgeschlossenen Aktivitäten resultiert durch den Verkauf eines mineralreichen Gebietes an der Westküste von British Columbia, der westlichsten Provinz Kanadas, an die „Pan Pacific Aggregates Plc.“ ein beständiger Geldrückfluss. Dieser Geldrückfluss wird Ende 2006 beginnen und wird für einen mittelfristigen Umsatz von bis zu 2 Mio. USD pro Jahr sorgen.

Ganz aktuell hat das Management der Global Industrial Services Inc. den Erwerb der RimTech Systems Ltd. genehmigt. Der Erwerb der RimTech markiert die erste Stufe zur Umsetzung der Planungen, das Geschäft des Unternehmens in verschiedene Bereiche zu diversifizieren und ist der erste Schritt in einen expandierenden und rentablen Markt mit stabiler Einnahmehasis. Die Fa. RimTech besitzt weit reichende Kenntnisse und Erfahrungen in der Umwelttechnik sowie im Management und der Entsorgung von Gefahrgutabfällen und hat Projekte in Nordamerika, Indien und Taiwan betreut.

Der Einstieg der Global Industrial Services Inc. in die RimTech versorgt diese mit dem notwendigen Kapital, um ein großes Joint-Venture-Projekt im Mittleren Osten voranzutreiben. Joint Venture Partner sind die Firmen „Global Petrochemical Services Inc.“ (GPSV) und deren Partner „Technical Services Company“ (TSC), welche wiederum eine Tochtergesellschaft der ägyptischen „Seoudi Group“ ist (siehe [www.seoudi.com](http://www.seoudi.com)).

RimTech und TSC sind in der engeren Wahl bei der Ausschreibung eines Projektes zur Reinigung von Öl-Vorrats-Tanks in der Ölindustrie. Des weiteren stehen RimTech und TSC in einer exklusiven Verhandlung mit der „Egyptian Maintenance Company“ (EMC), einer Tochtergesellschaft der „Egyptian General Petroleum Company“ (EGPC), alle Öltankreinigungen in Ägypten durchzuführen. Die EMC ist die Wartungsgesellschaft der EGPC. Die EGPC ist eine staatliche Gesellschaft und hält Mehrheitsbeteiligungen in allen in Ägypten operierenden Petroleumgesellschaften.

Ein weiteres Joint Venture zwischen „ESNAAD“, eine Tochtergesellschaft der „Abu Dhabi National Oil Company“ (ADNOC) und GPSV / TSC wird ebenfalls momentan verhandelt. Hierbei geht es um ein Projekt von Wartungs- und Reinigungsleistungen für Ölvorrattanks im Arabischen Golf.

Auch steht RimTech im Gespräch mit einer ägyptischen Firma die nahe Alexandria in einem 2 Milliarden-US-Dollar Flüssiggastankprojekt ein umfassendes Abfallwirtschaftsprogramm für diese Anlage einführen möchte.

Darüber hinaus verhandelt das Management der Global Industrial Services bezüglich der Nutzungsrechte für Kanada an einer japanischen Technik für die kommerzielle Wiederverwertung von Altpapier, Gummireifen und Plastik. Mit dieser Technik wird bereits in mehreren japanischen Anlagen gearbeitet. Global Industrial hat Pläne, eine Referenz-Anlage und ein Demonstrationszentrum im Gebiet Vancouver aufzubauen und die Systeme in Kanada zu vermarkten.

## **Global Industrial Services, Inc. "Global" restructured and refocused now trading on the Valora Exchange:**

VANCOUVER, British Columbia--(BUSINESS WIRE)—Global Industrial Services, Inc. :[GBSV](#); an industrial services company is pleased to report that it has restructured its activities and is now trading on the Valora Exchange in Germany.

The company is under new management and has changed direction from the high risk mineral exploration industry into a more stable area of true industrial services as its name implies.

However, the positive residual benefit from the company's earlier activities is an on going royalty from the sale of a mineral rich property on the West coast of British Columbia, Canada's most western Province, to Pan Pacific Aggregates plc. This revenue stream will begin in late 2006 and eventually provide the company with annual revenues of in excess of US\$2 Million for the foreseeable future.

Most recently, Global's Board has approved the acquisition of RimTech Systems Ltd., a company that specializes in the provision of services to the oil industry in exchange for shares in Global. The acquisition marks the first step in plans by the new executive to diversify the company's business into areas that are consistent with the "Industrial Services" concept. The acquisition will add new markets and a fresh look to Global by expanding into a very profitable business sector thereby giving Global a more diverse and stable revenue base.

The acquisition will provide RimTech with access to operating capital that allow the company to maximize opportunities it has developed in the Middle east through its proposed joint venture company, Global Petrochemical Services Inc., GPSV, with its partner, Technical Services Company, a subsidiary of the Seoudi Group ([www.seoudi.com](http://www.seoudi.com)) of Egypt.

RimTech and TSC has had success in attaining the shortlist for several oil storage tank cleaning projects in the region and is presently negotiating an exclusive relationship with the oil field services arm of the Egyptian General Petroleum Company, the Egyptian Maintenance Company, to jointly bid on all tank cleaning projects in Egypt. The Egyptian General Petroleum Company, EGPC, is a nationally owned company that has a major position in all petroleum companies operating in Egypt

Recently TSC was approached by ESNAAD, the oil field services subsidiary of ADNOC, the Abu Dhabi National Oil Company, to discuss a joint venture with GPSV for the provision of oil storage tank cleaning services in Arabian Gulf. The deal with Global will enable Rimtech to move forward more aggressively in capitalizing on these and other opportunities.

RimTech Systems Ltd. also brings an extensive background in and knowledge of hazardous waste management, its principal having been involved in the design, development and in some cases, operation of systems in North America, India and Taiwan. RimTech has met with the Egyptian LNG company which is building a US\$2 Billion LNG plant near Alexandria and wishes to establish a comprehensive waste management program for the plant.

In addition, Global's management is presently negotiating the rights to Canada for a Japanese technology for the commercial recycling of scrap rubber tires and plastics a process which is actively in use at several plants operating in Japan. Global has plans to establish a first North American plant, a Technology Demonstration Centre, in the Vancouver area of British Columbia and market the systems throughout Canada using that Centre as reference and focal point to do so.

Forward-looking statements in this release are made pursuant to the "safe harbor" provisions of the Private Securities Litigation Reform act of 1995. Investors are cautioned that such forward-looking statements involve risks and uncertainties including, without limitation, continued acceptance of the company's products, competition, new products and technological changes, intellectual property rights and other risks.

For more information, please contact GIS-Investor's Relation at [JSRA@telus.net](mailto:JSRA@telus.net) or 1-604-669-3918